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transkrypcja z XXX sesji 25.02.2021 r. 
 
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dzień dobry, witam wszystkich bardzo serdecznie na XXX sesji Rady Miejskiej w Chojnie. Witam panią 
burmistrz, zastępcę burmistrza, panią skarbnik, panią mecenas, radnych oraz pracowników Urzędu. 
Punkt pierwszy, otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. Proszę radnych o stwierdzenie quorum. 
Dziękuję bardzo, punkt drugi przyjęcie protokołów z 27 sesji z 30 grudnia 2020 roku, z 28 sesji z 19 
stycznia 2021 roku oraz z 29 sesji z 28 stycznia 2021 roku. Proszę radnych o głosowanie. Dziękuję 
bardzo, protokoły zostały przyjęte. Punkt trzeci, przedstawienie porządku obrad. Porządek został 
radnym przesłany. Bez uwag. Punkt 4 informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Proszę pani burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Dziękuję uprzejmie, pani przewodnicząca, Wysoka Rado, w okresie międzysesyjnym jednym 
z głównych tematów były sprawy związane z oświatą. Spotkałam się z dyrektorami szkół, omówiliśmy 
sprawy przygotowania projektów arkuszy organizacyjnych na nowy rok szkolny, z uwzględnieniem 
naszych zmian organizacyjnych. Dyrektorzy zostali zobligowani do przygotowania arkuszy, w taki 
sposób, żeby wszystkie godziny ponadwymiarowe wykazać na wakatach, by osoby, które są w szkole 
likwidowanej, dostały propozycję pracy w szkołach na terenie gminy Chojna. 17 lutego podpisałam 
umowę z wykonawcą na budowę świetlicy wiejskiej w miejscowości Czartoryja i od poniedziałku 
wykonawca powinien już wejść na teren budowy. Plac budowy już został przekazany. 22 lutego 
spotkałam się z paniami z Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Tematem spotkania były rozmowy 
o możliwościach zagospodarowania terenu przy murach miejskich, a także zagospodarowania 
terenów między kościołem Mariackim a ratuszem. 23 lutego podpisałam umowę współpracy 
z Zachodniopomorskim Uniwersytetem Technologicznym. Będzie to szczególnie dotyczyło spraw 
związanych z gospodarką odpadami i nieczystościami płynnymi. Oprócz tego chciałam powiedzieć, 
że w międzyczasie w sołectwie Grzybno doszło do zmiany sołtysa. Odbyły się wybory i w wyniku 
wyborów sołtysem została Pani Beata Malecka, czyli nasza Radna. Gratulujemy i życzymy owocnych 
rządów na terenie sołectwa. Nadal kontynuujemy, tak, jak w ubiegłych latach z Przedsiębiorstwem 
Usług Komunalnych porządkowanie parków miejskich, terenów przyległych i czyszczenie terenów 
zgłoszonych. To nie są tylko parki miejskie, ale również czyści liśmy park dworski w Naroście. Staramy 
się porządkować wszystkie miejsca, tam gdzie można było doprowadzić do wycinki drzew, a stary 
drzewostan staramy się podciąć i zadbać, żeby był bezpieczny dla mieszkańców. Dziękuję uprzejmie.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, punkt 5, informacja przewodniczącego Rady dotycząca spraw w okresie 
międzysesyjnym. W dniu 2 lutego wpłynęła uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
w sprawie stwierdzenia nieistotnego naruszenia prawa w uchwale nr XXVII/ 212/ 2020 Rady Miejskiej 
w Chojnie z dnia 30 grudnia 2020 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy Chojna na rok 2021. W 
tym samym dniu wpłynęło także pismo sołectwa Graniczna w sprawie wsparcia dla miejscowości 
popegeerowskich Graniczna Bara z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. Pismo zostało 
skierowane do pani burmistrz celem rozpatrzenia według właściwości i udzielenia odpowiedzi. W dniu 
5 lutego wpłynęła informacja z Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Szczecinie na temat 
dotacji przyznanych i udzielonych przez Zachodniopomorskiego Wojewódzkiego Konserwatora 
Zabytków w 2020 roku z budżetu państwa w części której dysponentem jest Wojewoda 
Zachodniopomorski na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
położonym na terenie województwa zachodniopomorskiego, na terenie powiatu. 8 lutego wpłynęło 
pismo w sprawie pakietu profilaktycznego dla osób starszych. Pismo zostało przesłane zgodnie z 
właściwością do Niepublicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej działających na terenie gminy Chojna. 
W dniu 3 lutego wpłynęła prośba dyrektora Szkoły Podstawowej w Krzymowie o udostępnienie 
postanowienia Kuratora Oświaty w sprawie zamiaru likwidacji szkoły w Krzymowie. W odpowiedzi na 
pismo poinformowano panią dyrektor, aby zwróciła się z prośbą bezpośrednio do Kuratora Oświaty w 
Szczecinie. 16 lutego wpłynęły 4 wnioski Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do 
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porządku obrad sesji Rady Miejskiej projektów uchwał w sprawie rozpatrzenia petycji. Projekty uchwał 
zostały wprowadzone do dzisiejszego porządku obrad. W dniu 17 lutego wpłynęło sprawozdanie 
z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie w roku 2020. 23 lutego pani burmistrz przekazała 
kserokopie wykazów nieruchomości zabudowanych przeznaczonych do sprzedaży w drodze przetargu 
ustnego nieograniczonego oznaczonych w ewidencji gruntów i budynków jako działka nr 42/4 
o powierzchni 0,0 894 hektara, położonej w obrębie 2 miasta Chojna oraz numer 30 2/1 o powierzchni 
0,11 ha położonej w obrębie Lisie Pole; nieruchomości niezabudowanej przeznaczonej do sprzedaży 
w przetargu ustnego nieograniczonego oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków nr 37 
o powierzchni 0,9 ha położonej w obrębie Krajnik Dolny. Wszystkie pisma są do wglądu w biurze Rady. 
Przechodzimy do punktu 6, sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie w roku 
2020. Proszę o omówienie panią kierownik.  
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie Agnieszka Horwat-Makowska 
Szanowni państwo, to wprawdzie nie uchwała, tylko sprawozdanie, które nie wymaga podjęcia 
uchwały. Co roku zgodnie z ustawą powinno być przedłożone radzie sprawozdanie z działalności 
Ośrodka Pomocy Społecznej. Tak, jak w poprzednich latach Ośrodek Pomocy Społecznej w roku 2020 
realizował zadania z wielu obszarów, głównie z pomocy społecznej, świadczeń rodzinnych, 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie, wspierania rodziny oraz dodatków mieszkaniowych. Realizował 
również, jak do tej pory, mimo tej sytuacji nieco utrudnionej, różnego rodzaju programy. Nowymi 
programami, które zrealizowaliśmy w 2020 roku był między innymi program "wspieraj seniora" 
polegający na objęciu wsparciem osób powyżej 70 roku życia, które z uwagi na stan epidemii 
pozostawały w domu, a my dostarczaliśmy tym osobom potrzebne leki bądź zakupy. To zadanie 
wykonywali pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej, ale w razie potrzeby byli też zgłoszeni 
wolontariusze, chociażby ze Środowiskowego Domu Samopomocy i z Administracji Szkół 
i Infrastruktury Społecznej. Podopiecznych korzystających z tej formy nie było aż tak wielu, więc nie 
musieliśmy tutaj wspierać się osobami z zewnątrz i pomoc tę kontynuujemy również w roku bieżącym. 
Nowym programem, który realizowaliśmy, a o którym jeszcze nie mówiłam, to program w ramach 
współpracy z bankiem żywności, a który polega na dystrybuowania artykułów żywnościowych, które 
przekazuje sklep Netto. Z tej pomocy korzysta 2 razy w tygodniu około 17 do 20 rodzin. Bezpośrednio 
odbierają produkty żywnościowe od nas i część produktów przekazujemy za pośrednictwem naszych 
opiekunów i wykorzystujemy na przygotowanie posiłków osobom objętym usługami opiekuńczymi. 
Budżet zrealizowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej to blisko 22 miliony, z tego 19 ponad milionów 
to są zadania realizowane z pieniędzy przekazanych przez budżet państwa za pośrednictwem 
wojewody. Część programów, które zrealizowaliśmy, a dokładnie dwa, to są środki pozabudżetowe, 
udało nam się w zeszłym roku pozyskać z dodatkowych programów kwotę nieco ponad 33000 zł, 
co w budżecie 22 milionów może nie wygląda zbyt dużo, ale już w budżecie samej Gminy to na pewno 
jest jakiś dodatkowy wkład. Myślę, że jeżeli państwo mają jakieś pytania, to bardzo proszę. Ja już 
dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy mają Państwo jakieś pytania do pani kierownik? Dziękuję, w takim razie 
przechodzimy do punktu 7, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 
wspierania rodziny na lata 2021-2023, druk numer 1. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa 
- wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, proszę 
o omówienie uchwały.  
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie Agnieszka Horwat-Makowska 
Szanowni Państwo, obowiązek uchwalenia gminnego programu wspierania rodziny wynika wprost 
z ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. Uchwała obowiązuje od 2011 roku. 
Zadanie w zakresie wspierania rodziny zostało przez państwa radnych powierzone Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej. Dokument, który proponujemy, jest to zbiór zadań i doprecyzowanie wykonawców oraz 
wskaźników i terminu wykonywania tych zadań, które są kontynuacją zadań wykonywanych do tej 
pory, a które to zadania były ujęte w Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych. 



3 
 

Ponieważ uchwała o wspieraniu rodziny nakłada na gminę obowiązek przyjęcia trzyletniego programu 
w tym zakresie, podjęcie takiej uchwały jest jak najbardziej uzasadnione. Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy mają Państwo jakieś pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy 
do głosowania. Dziękuję bardzo. Projekt uchwały został przyjęty. Punkt 8, rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w celu umożliwienia korzystania z 
usług Środowiskowego Domu Samopomocy w Chojnie przez mieszkańców gminy  Trzcińsko-Zdrój, 
druk nr 2. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy 
za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, proszę o omówienie uchwały.  
Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Małgorzata Korzeniec 
Szanowni Państwo, podjęcie przez Radę Miejską niniejszej uchwały podyktowane jest koniecznością 
uregulowania współpracy gminy Chojna w zakresie korzystania z usług Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Chojnie przez mieszkańców gminy Trzcińsko-Zdrój. Porozumienie nie pociąga za sobą 
skutków finansowych budżetu gminy Chojna, gdyż prowadzenie środowiskowych domów 
samopomocy dla osób z zaburzeniami psychicznymi zgodnie z artykułem 18 ustęp 1 punkt 1 ustawy 
o pomocy społecznej jest zadaniem zleconym z zakresu administracji rządowej, realizowanym przez 
gminę i w całości finansowanym przez budżet państwa. Wobec powyższego podjęcie uchwały jest 
w pełni zasadne. Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo. Czy mają Państwo jakieś pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do podjęcia 
uchwały. Dziękuję, projekt uchwały został przyjęty. Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmian w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok, druk nr 3. Proszę o stanowiska komisji: Komisja 
Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, 
proszę panią skarbnik o omówienie projektu uchwały.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, zmiany w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok z auto poprawkami, które 
omówiłam na komisji, to zmniejszenia i zwiększenia zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków. 
Ogółem po stronie dochodów budżetu ulega zwiększeniu o 121.346 zł, po stronie wydatkowej 
zwiększenie to 2.188.000 zł. Planowany deficyt 11.120.360 zł, który zostanie pokryty przychodami 
w kwocie 12.240.360 zł, z czego wolne środki wypracowane z lat poprzednich to jest 2. 066.654 zł. 
Rozchody pozostają na tym samym poziomie i jest o 1.120.000 zł. Zmianie również ulega załącznik 
do uchwały w zakresie planu dochodów i wydatków rachunków oświatowych, w nowym brzmieniu 
jest w załączniku do niniejszej uchwały. Wśród zaproponowanych zmian po stronie dochodowej mamy 
między innymi zmniejszenie subwencji oświatowej o kwotę 91.154 zł. Jest to zmniejszenie związane 
z aktualną metryczką, którą otrzymaliśmy z Ministerstwa Finansów. Po stronie wydatkowej budżetu 
gminy Chojna mamy przemieszczenia w planie, między innymi zabezpieczamy środki dla trzech 
sołectw. Są to fundusze sołeckie sołectwa Mętno, Krzymów i Grzybno. W zakresie innych zadań mamy 
środki w kwocie 550.000 zł. Jest to modernizacja dróg gruntowych. Kwotę 50.000 zł chcielibyśmy 
zabezpieczyć na modernizację dachu w świetlicy w Grzybnie. Tutaj udział sołectwa 10.000 zł. 
Zwiększamy również zadanie, które już jest kontynuowane. Jest to ochrona przeciwpożarowa 
i zapobieganie katastrofom. Tutaj dofinansowanie wynosi 212.500 zł i wkład własny gminy to jest  
37. 500 zł. W ramach tego zadania będą kupione dwa urządzenia. Jest o dron i urządzenie gaśnicze. 
Dodatkowo 60 tysięcy zabezpieczamy na budowę budynku socjalnego dla zawodników i trenerów 
w miejscowości Nawodna.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo pani skarbnik. Czy ktoś z radnych ma jakieś pytania? Nie widzę, w takim razie proszę 
o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję, projekt uchwały został przyjęty. Punkt 10, 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora publicznej Szkoły Podstawowej nr 2 
imienia Kornela Makuszyńskiego w Chojnie z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć oraz obniżenia kierownikowi świetlicy publicznej Szkoły Podstawowej Nr 2 
imienia Kornela Makuszyńskiego w Chojnie z tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć, 
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druk numer 4. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - 
wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, proszę o omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej w Chojnie Weronika Kotlińska 
Szanowni Państwo, chciałabym w przedmiotowym projekcie uchwały wprowadzić autopoprawkę 
w paragrafie 4 uchwały w ten sposób, że uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Dyrektor szkoły 
wystąpiła z prośbą o zwolnienie z dwóch godzin dydaktycznych dla siebie oraz dla kierownika świetlicy, 
ponieważ boryka się ze zwiększoną potrzebą dyspozycyjności na terenie szkoły. Szkoła Podstawowa 
nr 2 posiada 23 oddziały, ponadto ze względu na bezpieczeństwo i organizację opieki nad dziećmi, 
natomiast kierownik świetlicy ma dużą ilość obowiązków administracyjnych związanych ze stołówką, 
nadzoruje pracą 7 grup świetlicowych. Jest to około 140 osób, ponadto mamy dojeżdżających 95 
uczniów. Koordynuje rozkładem jazdy autobusów. Projekt uchwały został s konsultowany przez Zarząd 
Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Chojnie, który wydał opinię pozytywną. Artykuł 42 ustęp 
6 Karty Nauczyciela upoważnia Radę Miejską do decydowania o tym, czy dany dyrektor będzie 
zwolniony od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin. Dziękuję.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa ma pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania 
nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. Dziękuję. Projekt uchwały został przyjęty. Punkt 11 
rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/ 45/ 2019 Rady Miejskiej w 28 lutego 2019 
roku w sprawie poboru od osób fizycznych podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 
nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, druk nr 5. 
Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; 
Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Proszę o omówienie projektu uchwały.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, w przedmiotowej uchwale chcielibyśmy zaktualizować osobę inkasenta 
w sołectwie Grzybno. Jest to pani Beata Malecka. Dziękuję bardzo.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy mają Państwo pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do głosowania. 
Dziękuję. Projekt uchwały został przyjęty. Punkt 12, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w obrębie Krzymów oznaczonej 
w ewidencji gruntów, jako działka nr 310/ 1, druk numer 6. Proszę o stanowiska komisji: Komisja 
Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, 
proszę panią burmistrz o omówienie uchwały.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Pani przewodnicząca, Wysoka Rado, w związku z wcześniejszą naszą umową z Województwem 
Zachodniopomorskim, z panem Marszałkiem Geblewiczem, którego za chwilę powitam w gminie 
Chojna, przejęliśmy most, który kiedyś był mostem należącym do Zachodniopomorskiego Zarządu 
Dróg w Koszalinie. Jest to taki piękny punkt widokowy na Odrę. W związku z tym proszę Wysoką Radę 
o wyrażenie zgody na przejęcie nieruchomości z wykorzystaniem ją pod drogę publiczną, a szczególnie 
pod punkt widokowy. Drugi projekt uchwały, który Państwo będziecie omawiać wiąże się z tym, że 
mamy w zamian wykonaną ścieżkę rowerową. Nie w całości, ale właśnie na tej ścieżce spotykam się 
z panem Marszałkiem. Chcieliśmy tam przekazać część naszej działki pod właśnie tę ścieżkę rowerową, 
bo to jest nasz grunt. Chcemy załatwić wszystkie formalności związane ze ścieżką rowerową. Myślę, 
że Państwu podoba się ta ścieżka i w związku z tym uprzejmie proszę Wysoką Radę o podjęcie uchwał 
w tym zakresie, oczywiście pozytywnych. Dziękuję uprzejmie.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy macie Państwo jakieś pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy do podjęcia 
uchwały. Dziękuję, uchwała została podjęta. Punkt 13, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie darowizny na rzecz województwa zachodniopomorskiego 
nieruchomości położonej w obrębie 5 miasta Chojna oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 
58/2 na cele publiczne, druk nr 7. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; 
Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję bardzo. Projekt uchwały 
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pani burmistrz przed chwilą omówiła, więc przechodzimy do głosowania. Dziękuję. Projekt uchwały 
został przyjęty. Punkt 14, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji pana 
Grzegorza Piątkowskiego, druk nr 8. Proszę o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; 
Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Proszę o omówienie 
projektu uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Wójcik 
10 grudnia 2020 roku do Urzędu Miejskiego w Chojnie wpłynęła petycja pana Grzegorza Piątkowskiego 
w sprawie podjęcia uchwały w przedmiocie równego traktowania przez władze publiczne 
mieszkańców gminy Chojna oraz uzyskanie przez Rząd RP pisemnych gwarancji od producentów 
szczepionek przeciwko wirusowi SARS-COV 2. Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 
2 lutego bieżącego roku przeanalizowała dokumentacją i zajęła stanowisko w tej sprawie. Komisja 
uznała, że Rada Miejska w Chojnie, jako organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego nie 
posiada kompetencji, aby wpływać na jakiekolwiek instytucje rządowe, jak również nie ma żadnego 
wpływu ani udziału w zakupie szczepionek na covid-19. Komisja wskazuje również na fakt, 
iż odpowiedzialność i obowiązki producentów środków medycznych uregulowane są w Kodeksie 
cywilnym i ustawach szczególnych, dlatego nie jest możliwe powielanie regulacji wynikających z aktów 
wyższego rzędu. Należy też zauważyć, że zgodnie z założeniami Narodowego Programu Szczepień 
przeciw wirusowi SARS-COV 2 poddanie się szczepieniu jest kwestią całkowicie dobrowolną. Decyzja 
jest sprawą osobistą i indywidualną, którą każdy może podjąć zgodnie z własnym sumieniem i wiedzą 
medyczną, bez przymusu i ingerencji organów państwa. Mając na uwadze powyższą argumentację 
komisja uznała, że petycja pana Grzegorza Piątkowskiego nie zasługuje na uwzględnienie.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy mają Państwo jakieś pytania? Nie widzę, w takim razie proszę o uruchomienie 
procedury głosowania. Dziękuję, projekt uchwały został przyjęty. Punkt 15, rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji pana Piotra Sterkowskiego, druk nr 9. Proszę 
o stanowiska komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja 
Oświatowa - wszyscy za. Proszę o omówienie projektu uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Wójcik 
W dniu 14 grudnia 2020 roku do Urzędu Miejskiego w Chojnie wpłynęła petycja pana Piotra 
Sterkowskiego w sprawie podjęcia przez Radę Miejską w Chojnie uchwały w przedmiocie wolności 
człowieka i obywatela oraz gwarancji bezpieczeństwa szczepionki przeciw covid-19. Komisja również 
w dniu 2 lutego bieżącego przeanalizowała dokumentację dotyczącą złożonej petycji i zajęła 
stanowisko w tej sprawie. Uzasadnienie jest analogiczne do poprzedniej.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy radni mają jakieś pytania? Nie widzę. Proszę o uruchomienie procedury 
głosowania. Projekt uchwały został przyjęty. Punkt 16, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
nieuwzględnienia petycji pani Teresy Garland, druk nr 10. Proszę o stanowiska komisji: Komisja 
Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję, 
proszę o omówienie projektu uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Wójcik 
W dniu 20 grudnia 2020 roku do Urzędu Miejskiego wpłynęła petycja pani Teresy Garland w sprawie 
podjęcia przez  Radę Miejską w Chojnie uchwały w obronie prawdy, godności i wolności człowieka. 
Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 2 lutego przeanalizowała złożoną petycję 
i zajęła stanowisko w tej sprawie. Uzasadnienie jest analogiczne do poprzedniej uchwały.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa ma pytania? Nie widzę, w takim razie proszę o uruchomienie 
procedury głosowania. Dziękuję, projekt uchwały został przyjęty. Punkt 17, rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie nieuwzględnienia petycji pani Katarzyny Puchała, druk nr 11. Proszę o stanowiska 
komisji: Komisja Finansowa - wszyscy za; Komisja Komunalna - wszyscy za; Komisja Oświatowa - 
wszyscy za. Dziękuję. Proszę o omówienie projektu uchwały.  
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Małgorzata Wójcik 
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W dniu 10 stycznia bieżącego roku do Urzędu Miejskiego w Chojnie wpłynęła petycja pani Katarzyny 
Puchała w sprawie podjęcia uchwały w przedmiocie równego traktowania przez władze mieszkańców 
gminy Chojna oraz uzyskanie przez Rząd RP pisemnej gwarancji od producentów szczepionek 
przeciwko wirusowi SARS-COV 2. Komisja na posiedzeniu 2 lutego bieżącego roku przeanalizowała 
petycję i zajęła stanowisko w tej sprawie. Uzasadnienie jest analogiczne do uzasadnienia dotyczącego 
petycji pana Grzegorza Piątkowskiego.  
Wiceprzewodnicząca rady Elżbieta Lach 
Dziękuję bardzo, czy Państwo radni mają pytania? Nie widzę, w takim razie przechodzimy 
do głosowania. Dziękuję, projekt uchwały został przyjęty. Punkt 18, wolne wnioski i informacje. Czy 
mają Państwo jakieś pytania? Nie widzę. Wszystko było szczegółowo omawiane na komisjach. Punkt 
19, zamykam obrady XXX sesji Rady Miejskiej w Chojnie i życzę miłego popołudnia.  
 


